
 

 

Zapisnik 4. sjednice Skupštine SZSUR 

4. sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci održana je u srijedu 14. prosinca s 

početkom u 18:00 sati u zgradi Sveučilišnih odjela, Radmile Matejčić 2, 51000 Rijeka, prostorija O-

028. 

Prisutni s pravom glasa (17): Larisa Poljak, Nadja Čekolj, Patrik Pavić, Lara Dragić, Bruno Valpotić, 

Lana Par, Andro Hreljac, Rea Žigant, Robert Silconi, Lovre Labura, Nina Mrvić, Alen Mataić, Dorian 

Ilinić, Ivan Topalović, Laura Nežić,; online: Samir Softić i Ana Brekalo 

Prisutni bez prava glasa (13): Sandro Miličković, Petra Mihaela Findrik, Anton Turić, Iva Radizlović, 

Mariana Ban, Ana Marija Lončar, Dino Markić, Ivona Marešić, Nina Vukelić, Hana Mitrović, Paula Kos 

Slobodan Šolaja i Marija Špoljarić 

Zapisničar: Marija Špoljarić 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje dnevnog reda  

2. Izvještaj predsjednice 

3. Izvještaj voditelja ureda 

4. Imenovanja i prijedlozi imenovanja članova/ica i njihovih zamjenika:  

1. Imenovanje člana i zamjenika – Vijeće časti Sveučilišta u Rijeci  

2. Imenovanje članova domskih odbora  

3. Imenovanje voditelja Ureda za kulturu  

4. Imenovanje voditelja Ureda za društvene aktivnosti  

5. Članova i članica povjerenstava – Natječaj SZSUR za 2023.  

6. Imenovanje Pomoćnice u realizaciji aktivnosti Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

7. Imenovanje pravobranitelja i voditelja Ureda Studentskog pravobranitelja 

5. Potvrda financiranja aktivnosti – natječaj Ureda za međunarodnu suradnju 

6. Izmjena financijskog plana SZSUR 2022. 

7. Financijski izvještaji – SZSUR i SZ sastavnica za 2022. 

8. Plan i program rada za 2023. – SZSUR i SZ sastavnica 

9. Plan nabave SZSUR za 2023. 

10. Natječaj SZSUR za 2023.  

11. Potvrda zapisnika 

12. Domski odbori – natječaj – izvještaj 

13. Razno  

 

TOČKA 1. – Usvajanje dnevnog reda 

Predstavljena je izmjena Dnevnog reda u kojima će točke 7., 8., 9. i  10.:  

• Financijski izvještaji – SZSUR i SZ sastavnica za 2022. 

• Plan i program rada za 2023. – SZSUR i SZ sastavnica 

• Plan nabave SZSUR za 2023. 



 

 

biti dane na glasanje na sljedećoj sjednici zbog toga što sve sastavnice nisu dostavile planove i 

programe rada, te su novi voditelji Ureda pri SZSUR izglasani.  

Kolega Samir Softić zamolio je za pojašnjenje navedenih točki, koje je predsjednica objasnila.  

Zaključak: Izmjena dnevnog reda je prihvaćena i jednoglasno je usvojena – 17 glasova ZA. 

TOČKA 2. – Izvještaj predsjednice 

Predsjednica Lana Par je pred Skupštinom SZSUR dala sljedeći izvještaj:  

1. Sudjelovanje na 83. sjednici Europske studentske unije  
  
Zbog opsega dnevnog reda 4. sjednice, predsjednica je zamolila Skupštinu da se točka 1. ostavi za 
izvještaj sljedeće godine, ili da se predstavi na tematskoj sjednici, nakon što donesene rezolucije budu 
prevedene. Iste će predstaviti na Stručnom vijeću i na Senatu Sveučilišta u Rijeci. 
  

2. Grijanje u studentskim naseljima  
  
Izraženo je nezadovoljstvo studenata režimom grijanja u studentskim naseljima, posebice studentsko 
naselje Trsat. Provedeno je ispitivanje među  studentima nakon kojeg utvrđeno da većina ispitanika 
navodi kako im je prehladno sjediti, učiti i boraviti cijeli dan u prostoru na 22 stupnja Celzijusa. Također 
u brojnim sobama uočene su greške u sustavu na čijem se ispravljanju radi. Nakon isticanja 
problematike od strane SZSUR-a i predočenja izjava studenata temperatura prostora SCRI podignuta 
je na 23 stupnja Celzijusa čime su studenti zadovoljni.  
  
  

3. Održan radni sastanak  na temu promjene Pravilnika o studentskoj prehrani  
  
Predstavnici Hrvatskog studentskog zbora održali su radni sastanak na temu izrade novog pravilnika o 
studentskoj prehrani s ciljem predstavljanja promjena za koje smatramo da će pridonijeti 
studentskom standardu. Iste će biti predstavljene Zajednici Studentskih centara i predstavnicima 
Ministarstva.  
  
  

4. Radni sastanci sa studentskim predstavnicima iz susjednih i ostalih Europskih zemalja  
  
Na studentskim predstavnicima je ove godine mnogo zahtjevnih zadataka i velikih izmjena. Počevši s 
novim Zakonom o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti, pred nama su u kratkom roku dugo 
najavljivana i s nestrpljenjem iščekivana izmjena zastarjelog Pravilnika o studentskoj prehrani, 
izmjena Pravilnika o uvjetima i načinima ostvarivanja prava redovitih studenata na subvencionirano 
stanovanje, Pravilnika o obliku i sadržaju ugovora o obavljanju studentskih poslova, naravno i 
usklađivanje statuta, pravilnika, poslovnika i propisa studentskih zborova u skladu s novim Zakonom 
o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti, te je najavljena i izmjena zakona o studentskom 
predstavništvu.  
  
Kako bismo što spremnije dočekali izmjene i zalagali se za dobrobit studenata i podizanje 
studentskog standarda, provode se informativni razgovori sa studentskim predstavnicima iz susjednih 
nam zemalja i drugih europskih radi usporedbe sustava.  



 

 

  
5. Veliko srce studenata  

  
U srijedu 30. studenog održana je 3. akcija dobrovoljnog darivanja krvi u ovoj akademskoj godini na 
kojoj je ponovo zabilježen velik odaziv i interes naših studenata. Prikupljene su 33 doze krvi, a u planu 
su nove akcije.  
  
Područje Sisačko-moslavačke županije i ove je godine u božićnom razdoblju zadesila nesreća, ove 
godine poplava, a najteže na području grada Hrvatske Kostajnice. S obzirom da je blagdansko 
vrijeme, vrijeme darivanja uz inicijativu kolegice Nadje Čekolj odlučeno je kako će se razveseliti 
učenici Srednje škole Ivana Trnskog Hrvatska Kostajnica slatkim božićnih paketima i prigodnim 
čestitkama koje će svi zainteresirani imati priliku izraditi u sklopu Sveučilišne brucošijade koja će 
održati ovog četvrtka na Kampusu. U školi koja broji svega 108 učenika aktivno djeluje školski 
volonterski klub „Srcem drugima“ koji već godinama brine za svoju zajednicu.  
  
U ovim teškim vremenima, želi se slatkim poklonima razveseliti i štićenike doma za nezbrinutu djecu. 
Ova akcija inicijativa je kolegice Nine Vukelić i održat će se početkom idućeg tjedna.  
  

6. Sveučilišna Brucošijada  
  
Usprkos nekim tehničkim problemima na koje su se desile tijekom pripreme Brucošijade, 
predsjednica poziva sve da se pridruže sutra 15.prosinca na prostoru Kampusa Trsat gdje su za 
studente pripremljene brojne aktivnosti. Zahvaljuje se svima koji su sudjelovali i još uvijek sudjeluju u 
organizaciji.  
Kolegica Nina Mrvić je postavila pitanje vezano za postavljanje stolova i higijene, tj. hoće li se menza 
uspjeti očistiti do doručka. Odgovor na pitanje je takav da SCRI nije jedini koji je organizirao 
brucošijadu u menzi, već se održavaju i u ostalim Studentskim centrima, jednako kao i sve ostale 
organizirane aktivnosti, poput npr. gledanja utakmica za Svjetsko nogometno prvenstvo. 
  

7. Radionica Od ideje do projekta  
  
Već tradicionalno u suradnji s Udrugom Delta organizira se radionica “Od ideje do projekta” koja će 
se održati u dva termina, u petak 16. prosinca 14-18h u prostoru Akvarija, a drugi je planiran u 
siječnju. Točan termin bit će dogovoren naknadno u suradnji s korisnicima Natječaja. 
 

Zaključak: Izvještaj predsjednice jednoglasno je usvojen - 17 glasova ZA. 

Točka 3. - Izvještaj voditelja ureda 

Prvi izvještaj dao je Alen Mataić, voditelj Ureda za IT koji je nabrojao sljedeće aktivnosti koje su se 

dešavale u studenom 2022. godine:  

• Održavanje mrežnih stranica SZSUR-a 

• Uređenje kanala na Teams-u, za potrebe Skupštine, kao i izrađene adrese za nove korisnike 

• Apel na predstavnike sastavnica i voditelje ureda da ažuriraju podatke na stranicamaSZSUR-a 

za svoje sastavnice i urede  



 

 

• Nastranici SZSUR-a dodan „gumb“ sa linkom na kalendar, u suradnji sa predsjednicom 

dogovoreno otvaranje kalendara u koji će se ubuduće unositi svi događaji SZSUR-a, prilikom 

subscribe-a na kalendar, u vašim kalendarima pojavljuje se kao zauzeto, te pruža sve 

informacije o događaju kao i eventualnim promjenama 

• Dodane slike, prema upitu kolega sa pravnog fakulteta, te se sada može uplodati slike 

predsjednika, zamjenika predsjednika, tajnika, pravobranitelja te zamjenika pravobranitelja 

• Podsjetnik da svaki član skupštine promijeni ime na kanalu u Teamsu svojom slikom, kako bi 

se ažurirale slike na stranici skupštine 

• Planirano nabavljanje fotoaparata za potrebe SZSUR-a. 

Nakon kolege Mataića, izvještaj je dala kolegica Nina Vukelić, voditeljica Ureda za PR sa sljedećim 

aktivnostima: 

• Uplaćena je mjesečna pretplata na marketing platformu sendinblue, koja se koristi kao 

poslužitelj za slanje veće količine email poruka 

• Izrada vizuala potrebnih za promociju Brucošijade te izrada potonjeg događaja 

• Izrada događaja i vizuala za Radionicu “Od ideje do projekta”  

• Podsjetnik svim predstavnicima sastavnica na kontakt voditeljice ukoliko je pomoć potrebna.  

Nakon voditeljice Ureda za PR, Nina Mrvić dala je izvještaj odrađenih aktivnosti kao voditeljice Ureda 

za potporu studentima s invaliditetom. Rečeno je kako se 3. prosinca održalo obilježavanje dana 

osoba s invaliditetom. Kolegica Mrvić dala je i izvještaj sa Natječaja SCRI za financiranje studentskih 

projekata. Nakon kolegice Mrvić, kolega Lovre Labura predstavio je ideju za projekt kojim bi potakao 

na razvijanje svijesti o lošoj oralnoj higijeni u RH, te bi organizirao radionice za studente od početka 

2023. godine. 

Zaključak: Izvještaji su Skupštini dani na znanje, te su jednoglasno usvojeni – 17 glasova ZA. 

Točka 4. - Imenovanja i prijedlozi imenovanja članova/ica i njihovih zamjenika 

4.1. Vijeće časti 

Nije pristigla prijava za člana i zamjenika Viječa časti, te je predsjednica nastavila sa sljedećim 

točkama i imenovanjima. 

4.2. Domski odbori 

Pristigle su prijave Petre Mihaele Findrik i Antona Turića koji su predstavili sebe i planove aktivnosti 

koje imaju predviđene kao članovi Domskih odbora. Nakon predstavljanja, predsjednica poziva 

Skupštinu na glasanje. 

Zaključak: Kolegica Findrik i kolega Turić jednoglasno su izglasani  kao članovi Domskih odbora u 

objektu Ivan Goran Kovačić – 17 glasova ZA. 

4.3. Ured za kulturu 

Zaprimljene su 2 prijave za Ured za kulturu (Ana Marija Lončar i Ivona Marešić), te su intervjui za sve 

kandidate voditelja Ureda održani u utorak 13. prosinca 2022. godine na Građevinskom fakultetu.  

Ana Marija Lončar i Ivona Marešić predstavile su sebe i planove rada za Ured za kulturu pri SZSUR. 



 

 

Planovi rada mogu se pronaći u materijalima na MS Teams platformi. Nakon predstavljanja 

predsjednica poziva kolegice na prijavu kao članice Ureda, obzirom da jedna neće biti izabrana kao 

voditeljica. 

Zaključak: 10 predstavnika glasalo je ZA Ivonu Marešić, 6 predstavnika glasalo je ZA Anu Mariju 

Lončar, 1 glas je bio SUZDRŽAN. – Za voditeljicu Ureda za kulturu pri SZSUR izabrana je Ivona Marešić. 

4.4. Ured za društvene aktivnosti 

Zaprimljene su prijave Laure Nežić kao voditeljice i Ivana Topalovića kao zamjenika voditeljice za Ured 

za društvene aktivnosti pri SZSUR. Kandidati su predstavili sebe i plan rada koji se može pronaći u 

materijalima na MS Teams platformi.  

Zaključak: Laura Nežić jednoglasno je izabrana kao voditeljica Ureda za društvene aktivnosti pri 

SZSUR i Ivan Topalović kao njezin zamjenik – 17 glasova ZA. 

4.5.  Članovi i članice povjerenstava – Natječaj SZSUR za 2023. godinu 

Nisu pristigle sve odluke, niti su pronađeni svi članovi. Predsjednica poziva Skupštinu na pronalazak 

članova za Povjerenstvo.  

Zaključak: točka je dana Skupštini na znanje. 

4.6.  Imenovanje Pomoćnice u realizaciji aktivnosti Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

Predsjednica je predstavila Mariju Špoljarić, te pojašnjava funkciju Pomoćnice u realizaciji aktivnosti 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Marija Špoljarić je predstavila sebe i opis poslova na funkciji, te 

iznos plaćanja. Dokumentacija se može pronaći u MS Teams platformi. Iako nije praksa plaćati 

studente za poslove u SZSUR-u, smatra se kako opseg posla i rukovođenje određenom 

dokumentacijom traži određenu dozu znanja i ozbiljnosti, zbog kojih se ova pozicija plaća. 

Zaključak: Marija Špoljarić jednoglasno je imenovana kao Pomoćnica u realizaciji aktivnosti 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci – 17 glasova ZA. 

4.7.  Imenovanje pravobranitelja i voditelja Ureda Studentskog pravobranitelja 

Pristigle su 2 prijave za studentskog pravobranitelja i voditelja Ureda Studentskog pravobranitelja pri 

SZSUR. Paula Kos i Dino Markić iznijeli su svoje kandidature. Kolegica Kos pridružila se putem online 

platforme zbog službenog putovanja. Kolega Samir Softić postavlja pitanje o razlici između 

pravobranitelja i pravne klinike. Paula Kos pojasnila je razliku. Dino Markić se nadovezao i nadopunio 

odgovor. Lovre Labura upitao je o radnom vremenu pravne klinike, na što je Dino Markić dao 

odgovor. Treće pitanje postavljeno je na spremnost organizacije sastanaka ili tribina sa studentskim 

pravobraniteljima sastavnica UNIRI, na što su oba kandidata dali potvrdni odgovor. 

Zaključak: 13 predstavnika glasalo je ZA Dinu Markića, 3 osobe ZA Paulu Kos, a 1 glas bio je 

SUZDRŽAN. Za studentskog pravobranitelja i voditelja Ureda Studentskog pravobranitelja izabran je 

Dino Markić. 

 4.1. Vijeće časti 



 

 

Alen Mataić kandidira se kao član Vijeća časti, a kolegica Nina Vukelić kao zamjenica. Slobodan Šojala 

pojašnjava funkciju i opis rada Vijeća časti. Nina Mrvić i Ivona Marešić također su se kandidirale, ali 

povukle kandidaturu kad je izjavljeno da se traže samo jedan član i zamjenik.  

Zaključak: Kao član i zamjenica jednoglasno su izglasani Alen Mataić i Nina Vukelić – 17 glasova ZA. 

Točka 5. - Potvrda financiranja aktivnosti – natječaj Ureda za međunarodnu suradnju 

Marija Špoljarić dala je pregled prijave na Natječaj Ureda za međunarodnu suradnju pri SZSUR za 

posjet grupe studenata konferenciji u Budimpešti. Dokumentacija i financijski izvještaj priložen je u 

materijalima na MS Teams platformi. Pojašnjen je i Natječaj Ureda za međunarodnu suradnju pri 

SZSUR. 

Zaključak: Grupi studenata jednoglasno je odobreno financiranje aktivnosti – 17 glasova ZA. 

Jednoglasno je izglasana i desetominutna pauza. 

Točka 6. - Izmjena financijskog plana SZSUR 2022. 

Konačni financijski plan bit će dostupan 15. prosinca nakon dostave financijskih planova 

novoizabranih voditelja. Izmijenjena je stavka Brucošijade, gdje je predsjednica predložila povećanje 

budžeta s 50.000,00 kn na 85.000,00 kn – što je povećanje od 35.000,00 kn. Predstavljen je i 

financijski plan s rebalansima.  

Zaključak: Izvještaj o financijskom planu za 2022. godinu dan je Skupštini na znanje. Skupština je i 

jednoglasno izglasala povećanje budžeta za Brucošijadu u iznosu 35.000,00 kn – 17 glasova ZA. 

Točke 7., 8. i 9.  

Predsjednica je pojasnila što je potrebno napraviti kako bi navedene točke mogle ići na elektronsku 

sjednicu Skupštine SZSUR. 

Zaključak: Izvještaji su dani Skupštini na znanje. Elektronička sjednica je najavljena da će se održati 

15. prosinca 2022. 

Točka 10. - Natječaj SZSUR za 2023. 

Predsjednica je objavila otvaranje Natječaja SZSUR za financiranje studentskih programa u 2023. 

godini. Slobodan Šolaja pojasnio je sastave Povjerenstava. Patrik Pavić predložio je da se rok 

natječaja produži s 23. siječnja 2023. godine na 31. siječnja 2023. godine. Fond Natječaja iznosi 

400.000,00 kn. 

Zaključak: Prijedlog nacrta Natječaja dan je na glasanje uz produženje roka, te je jednoglasno izglasan 

– 17 glasova ZA.  

Točka 11. - Potvrda zapisnika 

Zapisnik sa 3. sjednice nalazi se u materijalima u MS Teams platformi. 

Zaključak: Zapisnik s 3. sjednice prihvaćen je i jednoglasno usvojen – 17 glasova ZA. 

 



 

 

Točka 12. – Domski odbori – natječaj – izvještaj 

Predsjednica daje riječ novoizabranim članovima Domskih odbora, kako bi prenijeli svoje viđenje 

situacije. Anton Turić predlaže da damo upit sastavnicama da se upisi održa online ili u listopadu, 

zbog toga da studenti ne moraju noćiti u domovima i plaćati punu cijenu. Predsjednica je zamolila da 

se sastavi plan aktivnosti kako bi se sazvao sastanak i da se ideje predstave ravnatelju SC-a i ostalim 

odgovornim osobama. Predsjednica poziva studente koji su korisnici studentskih domova da javljaju 

bilo kakve situacije odmah na mail/društvene mreže. Predsjednica poziva na ponovno raspisivanje 

Natječaja za članove Domskih odbora do 10. siječnja 2023. godine.  

Zaključak: Skupština je jednoglasno izglasala raspisivanje Natječaja za članove Domskih odbora – 17 

glasova ZA. 

Točka 13. – Razno 

Patrik Pavić dao je izvještaj Odbora za pravna i statutarna pitanja, na kojem je raspravljana situacija 

sa studentskim statusom studenata koji su u stalnom radnom odnosu prema novom Zakonu o 

visokom obrazovanju. Predsjednica Lana Par dala je pojašnjenje i mogućnosti tumačenja Zakona.  

Zaključak: Izvještaj je dan Skupštini na znanje. 

 

Predsjednica Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, 

Lana Par 

 


